

Title (en)

Device for covering the roots around the trunk of a tree.

Title (de)

Vorrichtung zur Abdeckung einer einen Baum nahe seiner Wurzeln umgebenden Baumscheibe.

Title (fr)

Dispositif de recouvrement de racines autour d'un tronc d'arbre.

Publication

EP 0273155 A1 19880706 (DE)

Application

EP 87116452 A 19871107

Priority

DE 3641009 A 19861201

Abstract (en)

Device for covering the area around the trunk of a tree, which has at least one pressure-loadable region and in which at least two mutually matched frame segments (1) which are adjacent to one another in the horizontal directions are provided. The frame segments enclose a free space which receives the tree (2) and respectively have a holder (4) which extends horizontally and receives the pressure- loadable region (5) and are provided with foot parts (8) which extend in the direction of the soil supporting them. The frame segments (1) are provided with holders (4) which have an essentially trapezoid design. <IMAGE>

Abstract (de)

Vorrichtung zur Abdeckung einer einen Baum nahe seiner Wurzeln umgebenden Baumscheibe, die mindestens einen druckbelastbaren Bereich aufweist und bei der mindestens zwei einander angepasste und in horizontalen Richtungen einander benachbarte Rahmensegmente (1) vorgesehen sind, die einen den Baum (2) aufnehmenden Freiraum umschließen und die jeweils eine im wesentlichen horizontal verlaufende, den druckbelastbaren Bereich (5) aufnehmende Aufnahme (4) aufweisen und die mit Fußteilen (8) versehen sind, die in Richtung auf das sie stützende Erdreich verlaufen. Die Rahmensegmente (1) sind mit Aufnahmen (4) versehen, die im wesentlichen trapezförmig ausgebildet sind.

IPC 1-7

E01C 9/00; A01G 13/00

IPC 8 full level

A01G 13/00 (2006.01); **E01C 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

E01C 9/005 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 8533307 U1 19860130
- [Y] DE 8600667 U1 19860220
- [Y] US 4308688 A 19820105 - REVANE THOMAS L
- [Y] FR 606995 A 19260623
- [Y] GB 2108549 A 19830518 - BDP NOMINEES LIMITED
- [Y] EP 0019705 A1 19801210 - KUEN EBERHARD [DE]

Cited by

EP0643170A1; EP2845465A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0273155 A1 19880706; EP 0273155 B1 19910717; AT E65271 T1 19910815; DE 3641009 A1 19880616; DE 3641009 C2 19951012

DOCDB simple family (application)

EP 87116452 A 19871107; AT 87116452 T 19871107; DE 3641009 A 19861201